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Abstract (en)
The invention relates to a flat card with automatic carding units on the cylinder surface which are arranged in succession in the fleece run-through
direction and between which are arranged means for lifting off the fleece layer from a cylinder surface and means for transferring the fleece layer
onto a cylinder surface, and with an arrangement for feeding a fibre layer as well as with means for removing the carded fibre web. With the aim of
using the card alternately as a high-performance card or as a tandem card for the production of high-quality fibre slivers, at the same time with the
least possible requirement of production area, the means (61) for lifting off the fleece layer are assigned additional means (62, 63) for drawing off a
carded fibre web and the means (43) for transferring the fleece layer are assigned selectively the lifting-off means (61) or an arrangement (41, 42) for
feeding an additional fibre layer. The two carding units are expediently located on the surface of a single cylinder. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Deckelkarde mit in Vliesdurchlaufrichtung hintereinander angeordneten, selbständigen Kardiereinheiten an
der Tambouroberfläche, zwischen denen Mittel zum Abheben der Vliesschicht von einer Tambouroberfläche und Mittel zum Übergeben der
Vliesschicht auf eine Tambouroberfläche angeordnet sind, und mit einer Anordnung zum Einspeisen einer Faserschicht sowie mit Mitteln zum
Abnehmen des kardierten Faserflores. Mit dem Ziel des wechselweisen Einsatzes der Karde als Hochleistungskarde oder als Tandemkarde für
die Herstellung qualitativ hochwertiger Faserbänder bei geringstem Bedarf an Produktions fläche, werden den Mitteln zum Abheben (61) der
Vliesschicht zusätzliche Mittel zum Abziehen (62,63) eines kardierten Faservlieses und den Mitteln zum Übergeben (43) der Vliesschicht wahlweise
die Mittel zum Abheben (61) oder eine Anordnung zum Einspeisen (41,42) einer zusätzlichen Faserschicht zugeordnet. Zweckmäßigerweise
befinden sich beide Kardiereinheiten an der Oberfläche eines einzigen Tambours. <IMAGE>
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